

အတွဲ 25

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း မိသားစုများသို့၊ မင်္ဂလာပါ။

သင့်အတွက် သာလွန်ကောင်းမွန်သော ရက်သတ္တပတ်ဖြစ်ပြီး အားလပ်ရက်တွင် သက်တောင့်သက်သာနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံစွာ အနားယူရန် ပြင်ဆင်နေကြလိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ် မျှော်လင့်ပါသည်။ ခရိုင်ကျောင်းအနေဖြင့် မျက်နှာချင်းဆိုင် သင်ကြားပို့ချမှုကို စိတ်ပါဝင်စားသည့် ကျောင်းသားများနှင့် မိသားစုများအတွက် ပြင်ဆင်ခြင်း ရွေးချယ်မှု တွင် ကျွန်ုပ်တို့အား ဆက်လက် ထောက်ခံပံ့ပိုးပေးသည့် ညွှန်းကိန်းများအားလုံးကို အထူးကျေနပ်အားရပါသည်။ ဖေဖော်ဝါရီလ 11 ရက် ဘုတ်အဖွဲ့အစည်းအဝေးအတွင်းနှင့် ထိုနေ့ရက်နောက်ပိုင်း၌ မိသားစုများနှင့် ဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင်များမှ ဖော်ပြခဲ့ကြသည့် စိုးရိမ်ပူပန်မှုများကိုလည်း ကျွန်ုပ်တို့ အသိအမှတ်ပြုပါသည်။ လွန်ခဲ့သည့် ရက်အနည်းငယ်များတွင် ထုတ်ဖော်ခဲ့သည့် စိုးရိမ်ပူပန်မှုများကို ကျွန်ုပ်တို့ စဉ်းစားသပ်ခွဲပြီး ၎င်းတို့၏ နောက်ဆုံးရ အချက်အလက်များကို အောက်တွင် ဖော်ပြထား ပါသည်။

ပြီးခဲ့သည့်လအနည်းငယ်၌ မဆုပ်မနစ် အလုပ်ကြိုးပမ်းခဲ့ကြသော ကျွန်ုပ်တို့၏ အဖွဲ့ကိုလည်း ကျွန်ုပ်အထူးကျေးဇူးတင်ဂုဏ်ယူပါသည်။ ကမ္ဘာအနှံ့ဖြစ်ပွားသော ကပ်ရောဂါကူးစက်မှုအလယ်၌တွင်ပင် ကျွန်ုပ်တို့ DeKalb ကောင်တီခရိုင်ကျောင်း၏ ရူပါရုံအတွက် လုပ်ဆောင်ခဲ့သည့် ချန်ပီယံများပြောပြခဲ့သည့် ဖြစ်ရပ်မှန်များအားလုံးအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ခရိုင်လုပ်ရပ်များအပေါ် ဂုဏ်ယူမိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့အတူတကွ ရှေ့သို့ ဆက်လှမ်းကြပါမည်။

လာမည့် ဖေဖော်ဝါရီလ 23 ရက် တွင်ပြုလုပ်မည့် ခရိုင်၏ ပြည်နယ် အစီအစဉ် -ဆောင်ပုဒ် ဖြစ်သည့် “ထူးချွန်မှု စံနှုန်းသစ်သို့ ကျွန်ုပ်တို့ မည်ကဲ့သို့ အဆင့်တိုးမြှင့်သွားသည့် DCSD ၏ အတွေ့အကြုံ” နှင့် ကျန်ရှိသည့် ကျောင်းစာသင်နှစ်၏ လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များကို မျှဝေခြင်း ကို ကျွန်ုပ် မျှော်လင့်နေပါသည်။

ကျောင်းသား အကြံပေး ကော်မတီ

ပြီးခဲ့သည့်အပတ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသား အကြံပေး ကော်မတီ အဖွဲ့နှင့်အတူ ကောင်းသောအချိန် ဖြစ်ခဲ့ပါသည်။ ကျောင်းသားများသည် မိမိတို့၏ အဝေးမှနည်းပညာဖြင့် လေ့လာသင်ယူမှုပတ်ဝန်းကျင် နှင့်ပတ်သက်သည့် မိမိတို့၏ ခံစားချက်များ၊ ကမ္ဘာအနှံ့ကပ်ရောဂါကူးစက်မှုကြောင့် မိမိတို့အား ပညာရေးအရနှင့် လူမှုရေးအရ မည်ကဲ့သို့ သက်ရောက်မှုဖြစ်ခဲ့ကြောင်း ဆွေးနွေးသွားခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် ကျောင်းသားများ ကျောင်းပြန်သွားခြင်း အတွက် လုပ်ငန်းစီမံကိန်းရေးဆွဲသည့်အခါ ထည့်သွင်းစဉ်းစားသင့်သည့်အရာ ဖြစ်ပါသည်။ မိမိတို့၏ အကြံပြုဖြည့်သွင်းချက်များနှင့် စဉ်းစဉ်းစားစားဖြင့် တုံ့ပြန်ဖြေကြားချက်များကို ကျွန်ုပ် အမှန်တကယ်ပင် တန်ဖိုးထားပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆုကျောင်းသားများကို အလွန်ဂုဏ်ယူပါသည်။ ထူးကဲပြောင်မြောက်သော စံပြု ပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် ကျောင်းသားခေါင်းဆောင်များဖြစ်ခြင်း အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ယနေ့ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဖက် Reach Georgia မှ အံ့ဖွယ်သော လက်မှတ်ထိုးခြင်းအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ DCSD ကျောင်းသားလေးဦးမှ \$10,000 စီ လက်ခံရရှိပြီး ဤပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများအတွက် ကောလိပ်ကျောင်းသို့ ဝင်ရောက်နိုင်ခြင်းနှင့် မိမိတို့အား 21 ရာစုလုပ်ငန်းခွင်အတွက် ပြင်ဆင်မှုများ ပိုမိုရရှိစေပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများအပေါ် သင်၏ ကတိကဝတ်များအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ကွင်းဆင်းနေ့

ဒေသ VI ထဲတွင် အောင်မြင်သော အဝေးမှနည်းပညာဖြင့် ကွင်းဆင်းနေ့အကြောင်းကို ဝေမျှပြောပြရန် ကျွန်ုပ် အလွန်ဝမ်းမြောက်ဝမ်းသာစိတ်လှုပ်ရှားမိပါသည်။ Peachcrest မူလတန်းကျောင်း၌ စတုတ္ထတန်း သရုပ် အဖွဲ့ အလွန်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အစည်းအဝေး နှင့် DeKalb Alternative ကျောင်း၌ စဉ်ဆက်မပြတ် တိုးတက်မှု အစည်းအဝေးပွဲတို့ကို ကျွန်ုပ် လေ့လာခဲ့ရပါသည်။ အဆိုပါကျောင်းများ၌ရှိသော ကျောင်းအုပ်ကြီးများနှင့် ဝန်ထမ်းများတို့အား ကျွန်ုပ်အား ကြိုဆိုခဲ့ခြင်းနှင့် မိမိတို့တို့၏ အလုပ်ကြိုးပမ်းမှုနှင့် နှစ်မြှုပ်အပ်နှံမှုတို့အတွက် ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။

ပြည့်စုံသော မဟာ စီမံကိန်း - မြို့တော်ခန်းမ အစည်းအဝေး #1

အဖွဲ့အနေဖြင့် ပြည့်စုံသော မဟာ စီမံကိန်း (CMP) ကို ဖွံ့ဖြိုးလုပ်ဆောင်နေသည့် အလျောက် လာမည့် ဖေဖော်ဝါရီလ 25 ရက်၊ ညနေ 6-7:30 နာရီ အချိန်တွင် ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့နှင့်အတူ တက်ရောက်ပါဝင်ပါ။ အစည်းအဝေး၌ လုပ်ငန်းစီမံကိန်း လုပ်ငန်းစဉ်၏ အကျဉ်း၊ သင့်အနေဖြင့် မည်ကဲ့သို့ ပါဝင်နိုင်ကြောင်း နှင့် လာမည့်လများထဲတွင် မည်သည်တို့အား မျှော်လင့်ထားရန် များကို ဆွေးနွေးပြောကြားသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

အဖွဲ့သို့ မေးမြန်းလိုသည့်မေးခွန်းများကို ဖော်ပြပါအီးမေးလ်လိပ်စာအတိုင်းသို့ ကြိုတင် ပေးပို့နိုင်ပါသည် - CMP@dekalbschoolsga.org

အစည်းအဝေးသို့ [ကြိုနေရာတွင် ဝင်ရောက်နိုင်သည်။](#)

ခရိုင်၏ ပြည်နယ်

လာမည့် ဖေဖော်ဝါရီလ 23 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်တွင် ခရိုင်၏ ပြည်နယ် တွင် ကျွန်ုပ် မိန့်ခွန်းပြောကြားပါမည်။ အစီအစဉ်ကို Stone Mountain ရှိ 4550 Greer Circle ကားရပ်နားရန်နေရာ တွင် “ယာဉ်မောင်းနှင်ဝင်ရောက်ခြင်းဖြင့် အခမ်းအား (drive-in celebration)” ပြုလုပ်ကျင်းပပါမည်။ ကားရပ်နားရန်နေရာကို ညနေ 4:15 နာရီ တွင် ဖွင့်မည်ဖြစ်ပြီး အစီအစဉ်ကိုမူ ညနေ 5:30 တွင် စတင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ အသစ်သော ထူးချွန်မှု စံနှုန်းသို့ ကျွန်ုပ်တို့ မည်ကဲ့သို့ တိုးမြှင့်သွားသည့် DCSD ၏

အတွေ့အကြုံကို ဝေမျှပြော ဆိုရန် ကျွန်ုပ် အလွန်စိတ်လှုပ်ရှားမိပါသည်။ See ကျွန်ုပ်တို့၏ ဖိတ်ခေါ်မှုအား [ဤနေရာတွင် ကြည့်ရှုပါ။](#)

CDC လမ်းညွှန်မှု

အလျင်က ကျွန်ုပ် ဖော်ပြခဲ့ပြီးသည့်အတိုင်း ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ လုပ်နည်း ကိုင်နည်းဖြစ်သော သိပ္ပံနည်းပညာနှင့် ရောဂါထိန်း ချုပ်ရေးနှင့် တားဆီးရေး စင်တာ (CDC) တို့၏ လမ်းညွှန်မှု ထဲတွင် တစ်သမတ်တည်းရှိပါသည်။ မကြာသေးမီက [CDC မှ လမ်းညွှန်မှုအရ](#) DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း (DCSD) သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာ ကျောင်းသားများအား အဆောက်အဦးထဲသို့ ဘေးကင်းလုံခြုံစွာ ပြန်လာနိုင်စေရေး အတွက် ကြိုဆိုရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ အဆောက်အဦး အဆင်သင့်ရှိမှု စံနှုန်းနှင့် ရောဂါ ထိန်းချုပ် လျော့ချရေးမဟာနည်းပျူဟာများကို အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်ရာတွင် မှန်ကန်သော လမ်းကြောင်းပေါ်တွင် ရှိနေပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများတို့၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ နံပါတ်တစ် ဦးစားပေးချက်အဖြစ် ဆက်လက်တည်ရှိနေပါမည်။ ကျောင်းများထဲတွင် ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုအန္တရာယ်များ လျော့ချနိုင်ရန် အောက်ပါ ရောဂါ ထိန်းချုပ် လျော့ချရေးမဟာနည်းပျူဟာများကို အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်ရန် အကြံပြုထားပါသည်။ ဤတွင် DCSD မှ ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိုင်းအဝိုင်းအား ဘေးကင်းလုံခြုံစွာ ထားရှိသည့် နည်းလမ်းများဖြစ်ပါသည် -

1. နှာခေါင်းစည်းများကို အချိန်တိုင်း တစ်သမတ်တည်းနှင့် မှန်ကန်စွာ တပ်ဆင်ပါ။ နှာခေါင်းစည်းများသည် နှာခေါင်းနှင့် ပါးစပ်ကို ကောင်းစွာ ဖုံးထားရမည်ဖြစ်ပြီး မျက်နှာဘေးဖက်များတွင် အပေါက်မရှိစေဘဲ အံကိုက် ဖြစ်ရပါမည်။ မျက်နှာကာများသည် နှာခေါင်းစည်းအား အစားထိုးခြင်း မဟုတ်ပါ။
2. လူမှုရေးရာ အကွာအဝေးခြားနေခြင်း - လူများကြားထဲတွင် အနည်းဆုံး 6 ပေ ခန္ဓာကိုယ် အကွာအဝေးခြားနေခြင်းကို လေ့ကျင့်ခြင်းဖြင့် ဘေးကင်းလုံခြုံသော နေရာများကို ဖန်တီးပါ။ DCSD သည် အပေါင်းအပါ လုပ်ပေးခြင်းလည်းရှိပါသည်။ ထိတွေ့ကူးစက်မှု အနည်းဆုံး ဖြစ်အောင် ကျောင်းဖွင့်နေ့တစ်နေ့လုံး၌ အတူတကွ ရှိနေကြရန် ကျောင်းသားများနှင့် တစ်ခါတစ်ရံတွင် အလုပ်သမားများအား အုပ်စုဖွဲ့ခြင်း ပါဝင်ပါသည်။ တစ်ထပ်တည်းမကျအောင် လွှဲဆွဲသောအချိန်ဇယားဖြင့်၊ ဥပမာ-ရောက်ရှိလာချိန် နှင့် ပို့ဆောင်ချိန်များနှင့် တည်နေရာများတွင် အပေါင်းအပါများဖြင့် နေစေပြီး မလိုအပ်သည့် ဧည့်သည်လည်ပတ်မှုများ နှင့် လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများကို ကန့်သတ်ခြင်း စသည်တို့ကိုလည်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
3. သင့်လက်များကို ဆေးပါ - လက်များကို ရေနှင့် ဆပ်ပြာဖြင့် အနည်းဆုံး 20 စက္ကန့်ကြာ ဆေးကြောပြီး မျက်နှာထိကိုင်ခြင်းများကို ရှောင်ပါ။ နှာခေါင်းစည်း မတပ်ထားသည့်အခါတွင် ချောင်းဆိုးခြင်းနှင့်

နာရေးချင်းများကို တစ်ရှူးဖြင့် ဖုံးကာပြီး နှပ်ချေးညှို့၊ ချောင်းဆိုး သို့မဟုတ် နှာချေ ပြီးနောက် သင့်လက်များကို ချက်ချင်း ဆေးပါ။

4. သန့်ရှင်းရေး နှင့် ပိုးသတ်ခြင်း - ကျန်းမာသော အဆောက်အဦများအား သန့်ရှင်းရေးနှင့် ထိန်းသိမ်းအတွက် CDC ၏ အခြေခံသဘောတရားမှာ ထိတွေ့မှုများသော မျက်နှာပြင်များ (ဥပမာ၊ တံခါးလက်ကိုင်များ နှင့် မီးခလုတ်များ) ကို ပုံမှန် နှင့် တစ်သမတ်တည်း သန့်စင် ပေးရန် ဖြစ်ပါသည်။ DCSD အနေဖြင့် ဘေးကင်းလုံခြုံမှုအား သေချာစေရန် ထောက်ပံ့ပစ္စည်း (ဥပမာ၊ ဆပ်ပြာ၊ စက္ကူသုတ်ပုဝါ၊ အရက်ပြန် အနည်းဆုံး 60% ပါသော လက်သန့်စင်ဆေးရည်၊ ပိုးသတ်သုတ်ပုဝါများ၊ နှာခေါင်းစည်း) များကို လုံလောက်စွာ စီစဉ်ပေးထားသည်။ ဤတွင် ဘေးကင်းလုံခြုံစွာနေရန် DCSD ၏ အခြားသော ဆောင်ရွက်မှုများဖြစ်ပါသည် -

- မကြာခင် ထိတွေ့မှုရှိသည့် မျက်နှာပြင်များကို သန့်စင်ပေးခြင်း
- စာသင်ခန်း အပြင်အဆင်များကို ပြုပြင်ခြင်း
- ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ အကာအရန်များ နှင့် COVID-19 ဆိုင်းဘုတ်များကို တပ်ဆင်ဆောက်လုပ်ခြင်း
- အရာဝတ္ထုပစ္စည်းများ အတူမျှဝေအသုံးပြုခြင်းကို ဟန့်တားပါ

5. ဆက်သွယ်မှုပြု ခြေရာကောက်ခြင်း - DCSD သည် မကြာသေးမီက COVID-19 ကူးစက်မှုဖြစ်သည့်ပုဂ္ဂိုလ်များကို အခြားသူများသို့ ထပ်မံကူးစက်မှုမှ တားဆီးကာကွယ်ရန် ဖော်ထုတ်ခဲ့သည့် Georgia ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ဌာနနှင့် DeKalb ကျန်းမာရေးဘုတ် အဖွဲ့နှင့် ဆက်လက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါသည်။ ဆက်သွယ်မှုပြု ခြေရာကောက်ခြင်းသည် COVID-19 ၏ ကူးစက်မှုကို ကူညီလျော့ချ စေပါသည် -

- လူများအား COVID-19 နှင့် မိမိတို့ ထိတွေ့မှု ဖြစ်နိုင်ကြောင်း နှင့် မိမိတို့၏ ကျန်းမာရေး အတွက် COVID-19 ၏ လက္ခဏာများနှင့် အရိပ်အခြည်များကို စောင့်ကြည့်သင့်ကြောင်း အသိပေးခြင်း။
- COVID-19 နှင့် ထိတွေ့ကူးစက်မှုဖြစ်နိုင်သူများအား စစ်ဆေးမှုပြုရန် ကူညီပေးခြင်း
- လူများအား မိမိတို့ COVID-19 ဖြစ်ခဲ့ပါက ကိုယ်တိုင်-သီးသန့်ခွဲနေစေခြင်း သို့မဟုတ် မိမိတို့ နီးနီးကပ်ကပ် ရှိခဲ့ပါက ကိုယ်တိုင်-ရောဂါချုပ်စောင့်ကြည့်စေခြင်း

6. လေဝင်လေထွက် ဆောက်လုပ်ခြင်း - DCSD သည် သင့်လျော်သော လေဝင်လေထွက်ရှိ စေရန် ကျောင်းစာသင်ရာနေရာများနှင့် အဆောက်အဦများကို မကြာခင် စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပါသည်။ CDC နှင့် စက်မှုလုပ်ငန်း၏ လမ်းညွှန်နှင့် ကိုက်ညီရန် တတ်နိုင်သမျှအတိုင်းအတာအထိ ကျွန်ုပ်တို့၏ HVAC ဌာနများတွင် လေဝင်လေထွက်ခြင်း နှင့် စစ်ထုတ်ကိရိယာများကို တိုးမြှင့် တပ်ဆင်ထားသည်။

အောက်ပါ DCSD ကျောင်း အဆင်သင့်ရှိမှု နည်းဗျူဟာများသည်လည်း DCSD ၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုအတွက် နေရာတစ်ကျ ပြုလုပ်ထားရှိပြီးဖြစ်ပါသည် -

- 7. ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်း - ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆရာမများအပါအဝင်အတွက် ကာကွယ်ဆေး အဆင့် 1B ကို ရရှိသည်နှင့်တစ်ပြိုင်နက် 31 ဦးသော DCSD သူနာပြုများအား ပုဂ္ဂိုလ်များအား ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းနှင့်ပတ်သက်ပြီး သင်တန်းပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ Georgia ထဲတွင် COVID-19 ကာကွယ်ဆေး၏ စီမံပေးမှုအတွက် အစီအစဉ်တွင် လိုက်နာရန် DCSD မှ အသင့်ရှိနေပါသည်။
- 8. စစ်ဆေးမှု - DCSD အနေဖြင့် ကျောင်းသားများ၊ ဝန်ထမ်းများ နှင့် မိသားစုများအတွက် COVID -19 စစ်ဆေးမှုပြုလုပ်ပေးခြင်းတွင် ပျံ့ကျစေ့သည်များနှင့် လုပ်ငန်းလုပ်ဆောင်ရန် စိတ်လှုပ်ရှားနေပါသည်။ စစ်ဆေးမှုပြုခြင်းသည် မိမိတို့၌ လက္ခဏာပြုမပြု နှင့် အခြားသူများသို့ ကူးစက်မှုအန္တရာယ် ရှိမရှိ ကို ဂရုမထားဘဲ - ကျောင်းသားများ၊ ဝန်ထမ်းများ နှင့် မိသားစုများ၌ SARS-CoV-2 ကူးစက်မှု ရှိမရှိ ဆုံးဖြတ်ရန် အထောက်အကူဖြစ်စေပါသည်။
- 9. မျက်နှာကာများကို အလုပ်သမားများအားလုံးတို့အတွက် မှာထားပေးပြီး ဖြစ်ပါသည်။
- 10. ဝန်ထမ်းများမှ အသေးစိတ် တောင်းဆိုသည့် အပိုဆောင်း PPE အားဝယ်ယူရန် ကျောင်းအုပ်ကြီးများအားလုံးသည် သင့်တော်သော Cares အတ်ဥပဒေ အတိုင်း ခွဲဝေသတ်မှတ်ခြင်းကို လက်ခံရရှိပါမည်။
- 11. ကျွန်ုပ်တို့၏ နည်းပညာဆိုင်ရာ အသစ်များ မှာယူခြင်းကို တင်ပြခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ အသစ်သော ကိရိယာများကို လာမည့် လထဲတွင် လက်ခံရရှိမည်ဟု မျှော်လင့်ပါသည်။ Web ကင်မရာများကို ကျောင်းများအားလုံးသို့ ဖြန့်ဝေပေးထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဖေဖော်ဝါရီလ 22 ရက်၊ တနင်္လာနေ့မှ စတင်ပြီး ထူးခြားသော စိုးရိမ်ပူပန်မှုများတစ်စုံတစ်ခု အတွက် ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းရန် နည်းပညာဆိုင်ရာ အဆင်သင့်ရှိမှု အသေးစိတ်-အတန်း အကဲဖြတ်မှုကို ကျွန်ုပ်တို့ ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကျေးဇူးပြု၍ ဆက်လက်ပြီး ကိုယ့်ကိုယ်ကို ဂရုစိုက်ပါ။ အခြားသူတစ်ဦးကိုလည်း ဂရုစိုက်ပါ။ အတူတကွဖြင့် ပိုမို ခိုင်မာသာ DCSD ကို တည်ဆောက်နိုင်လိမ့်မည်ဟု အားပေးကြပါ။

ကျေးဇူးတင်စွာဖြင့်

Mrs. Cheryl Watson-Harris